
Notulen algemene ledenvergadering Sparks Haarlem  25 maart 2014 
 
Notulist: Edward Touw 
 
Aanwezig: Wouter Hoos, Timo Baas, Jonathan de Ridder, Edward Touw, Hans Kuijpers, 
Dagmar Bloeming, Shannah v/d Kaag, Areke Spel, Marc de Bok, Debby Connor, Robert 
Hermarij, Roland Telleman, Sandra Nypels, Ronald van Rullen, Karen Konijmar, Frank 
Lohmann, Krista Zaal, Daniëlla de Raadt.  
 
Afgemeld: Albert Toolen, Tjitske Schiltman, Wouter Kampstra, Bevin Hurkmans, Tinus van 
Rulle, Honkbal Heren 2 (met uitzondering van de aanwezige bestuursleden), Softbal Dames 
3.  
 
Opening algemene ledenvergadering 
 
Voorzitter Sandra Nypels opent de algemene ledenvergadering (alv) en staat stil bij het 
overlijden van Henk Hoenderhoes.  
 
Benoeming secretaris 
 
Edward Touw wordt aan de ledenvergadering voorgedragen als nieuwe secretaris. Met zijn 
benoeming wordt unaniem ingestemd. Benoeming vindt officieel plaats.  
 
Het bestuur bestaat nu uit:  
 

● Sandra Nypels  Adinterim voorzitter, softbalzaken en kantinezaken 
● Edward Touw  Secretaris 
● Timo Baas  Penningmeester 
● Roland Telleman  Honkbalzaken 
● Krista Zaal  Jeugdzaken 
● Nancy Strookman  Jeugdzaken 
● Hans Kuijpers  Kantinezaken 
● Jonathan de Ridder  Technische zaken 

 
Notulen en jaarverslagen 2013 
 
Omdat de notulen van vorig jaar van tevoren niet konden worden rondgestuurd, wordt er even 
pauze ingelast zodat de aanwezigen de notulen van de alv van vorig jaar kunnen doorlezen. 
Na deze pauze heeft niemand vragen over de notulen en jaarverslagen van 2013.  
 
Kascommissie 
 
Omdat de huidige kascommissie al twee jaar zit, moet er een nieuwe worden benoemd.  



 
De volgende leden worden voorgedragen:  
 
Tjitske Schiltman 
Menno Soederhuizen 
Leon Jordans (reservelid) 
 
De alv stemt hier unaniem mee in. De nieuwe leden worden officieel benoemd.  
 
Sponsorcommissie 
 
Sparks Haarlem is nog op zoek naar mensen die willen inzetten voor de sponsorcommissie. 
Er zijn jaarlijks genoeg mogelijkheden om sponsors binnen te halen, zoals het aankomende 
jaarlijkse jeugdtoernooi.  
 
Er melden zich geen vrijwilligers, maar de vacature blijft staan.  
 
Dames 1 geeft wel aan op een jeugdtoernooi een clinic te geven, om zo onder andere 
sponsors voor de Europacup binnen te halen. Dit initiatief wordt enthousiast ontvangen door 
de overige aanwezigen. Dames 1 geeft daarbij wel aan op tijd te willen worden geïnformeerd 
over de datum van het toernooi, zodat de selectie er in haar planning rekening mee kan 
houden.  
 
Contributieverhoging 
 
Vanwege een door de bond opgelegde verhoging van de ledenafdracht, rest Sparks geen 
andere keuze dan de contributie dit jaar voor onze leden verhogen. Het voorstel is de 
contributie voor het nieuwe seizoen als volgt vast te stellen: 
 
Bij het vaststellen van de contributie gaan we uit van de leeftijd van de speler op 1 januari.  

4 t/m 8 jaar: € 112,40 

9 t/m 11 jaar: € 132,00 

12 t/m 15 jaar: € 142,00 

16 t/m 18 jaar: € 159,00 

19 jaar en ouder: € 186,75 

Studerend lid: € 167,25 



Dubbellid: € 228,85 

Nietspelend lid: € 62,75 

  
 
De volledige verhoging van deze contributie wordt direct doorbetaald aan de bond. Het 
verhoogde bedrag komt precies overeen met de verhoogde ledenafdracht van de bond. 
Sparks krijgt hierdoor dus geen extra inkomsten. 
 
De contributieverhoging wordt door de ALV unaniem aangenomen.  
 
Begroting 2014: 
 
In de begroting is al uitgegaan van de eerder genoemde verhoging van de contributie.  
 
De begroting is unaniem vastgesteld door de ALV.  
 
Kantinecommissie 
 
De kantinecommissie bestaat momenteel uit Sandra Nypels en Hans Kuijpers. Paula is met 
haar werkzaamheden voor de commissie gestopt.  
 
Gaat Amstel dames 1 sponsoren nu Kronenburg als sponsor afhaakt, vraagt dames 1 zich af. 
Dat kan echter niet worden toegezegd. 
 
Rondvraag 
 
Dames 1 & kantinecommissie 
In het verleden is de samenwerking tussen de kantinecommissie en dames 1 wat stroef 
verlopen, vinden een aantal dames uit het eerste. Hans en Sandra stellen daarom voor dat ze 
als katinecommissie en dames 1 samen om de tafel gaan zitten om ervoor te zorgen dat dit in 
de toekomst beter verloopt. 
 
Club van 20 
Hans heeft aangegeven alleen nog het financiële gedeelte van de Club van 20 te willen doen.  
 
Pokertoernooi 
Timo Baas stelt voor een pokertoernooi te organiseren, zoals dat in het verleden ook is 
gedaan met darten. De evenementencommissie zegt toe deze mogelijkheid te bekijken.  
 
Wouter Hoos 
 



Wouter Hoos wil zijn activiteiten bij Sparks gaan afbouwen. Hij wil alleen belangrijke 
wedstrijden eventueel nog wel speakeren, en met het voorbereiden van het veld stopt hij 
helemaal. Er moet dus een vervanger worden gezocht.  
 
Materiaal dames 1 
 
Dames 1 heeft nieuwe helmen nodig, zo geeft het team aan. Sandra zegt dat deze worden 
aangeschaft, net als nieuwe knuppels.  
 
De dames geven aan erg blij te zijn met de nieuwe slagkooi, zoals deze door een aantal 
mannen van heren 2 in elkaar is gezet.  
 
Jeugd 
 
Krista Zaal geeft aan dat er meer coaches nodig zijn de aspiranten en junioren honk en 
softbal. Ook geeft ze aan minder bezig te willen zijn met het wedstrijdsecretariaat. Hiervoor 
moeten dus vervangers worden gezocht. Nieuwe wedstrijdsecretaris is Tjitske Schiltman.  


